



Möte Säkerhetsrådet

3 november 2025, kl. 19:00 – 20.00 Teams

Anteckningar

Deltagare: Magnus Markenfelt, Lars-Ivar Westgaard, Tommy Ekström, Pernilla Ingvarsson, Ola Hansson, Johan Andersson, Johan Ydreborg.

Ulla Peterson - Svemo styrelse & Fredrik Hansson - Svemo kansli.

Ej närvarande: Sebastian Hedin & Lars Mellgren

1. Välkomna

1.1 Anders Berggren har under många år representerat Snöskotersektionen och Säkerhetsrådet tackar honom för den tid och engagemang han lagt ner. Ny representant är Sebastian Hedin. Han är tillagd i mejlgruppen sakerhet@svemo.se och även på hemsidan.

2. Handlingsplaner 2025

Genomgång av uppsatta planer, vad har gjorts sedan augusti:

- Trackracing har genomfört upphandling med klubbar ang flexstaket
- Supermoto har följt upp sina skador och tittar på mer åtgärder med mer information till förare/arrangörer.
- Trialsektionen har deltagit på alla SM tävlingar och har gjort nya checklistor/mallar för sina arrangörer, information sker löpande för att dessa ska användas bättre mot idag.
- RR/MM har gjort det som skulle göras gällande besiktning, där kommer det bli vidareutveckling till 2026.
- EN har följt upp införandet av bröstskydd, vilket har mottagit bra av förarna.
- DR har samtal med SBF men står still i nuläget.
- MX gällande banbesiktningsutbildning, frågan kommer upp på kommande distriktsmöte, därefter ny plan kan ske.

3. Centralt

3.1 Budget och verksamhetsplan 2026

FH har uppdaterat budget och plan och skickat till Eva Ericson på kansliet.

3.2 Bilaga A i SR

Vi vill fortfarande införa ett tillägg i texten på dessa bilagor om att det handlar om –
överenskommelse mellan sjukvårdsteamet och TL att rätt utrustning finns för aktuell tävling.



Detta har framförts till Annika Pettersson för Medicinska rådet ta upp möjligheten att lägga till mer information i texten, det jobbas på att få in detta som en egen utbildningsmodul i IUP för nya TL samt inför alla fortbildningar för alla grenar. Efter kontroll så är dock modulerna ej klara för publicering och frågan kvarstår hur vi hanterar det fram till dess, dialog är pågående.

4 Inkomna ärenden

4.1 POSOM

Möte har skett ang POSOM vid allvarlig olycka gällande hantering och av information, vissa rutiner behöver ses över med T.f. GS, Jamie Spörndli, Tony Olsson, Ulla Peterson, Annika Pettersson samt Fredrik Hansson.

Under året har det vid 2 tillfällen inte gått att ringa POSOM, tf. GS har åtgärdat händelserna.

4.2 Första hjälpen utbildning – Enduro

Enduron har för 3 års sedan frågan om Första hjälpen utbildning, vad har hänt sedan dess, går det att få till en enklare sådan utbildning som kan finnas i IUP att gå. FH kolla med Annika Pettersson samt UK om något är pågående redan eller vad som kan ske för att ta oss framåt i frågan.

4.3 Hjärnskaknings utbildningen i IUP.

Den infördes ju obligatoriskt för förare för 3 års sedan och även krav för efterföljande år för nya förare finns. Enduron har skickat in en skrivelse om att våra borde gå en fortbildning vart tredje år vilket alla grenar höll med om vore bra. Frågan tas upp med medicinska rådet.

4.4 Publik skador på endurotävlingar

Det har inkommit 2 skadeärende från publik gällande endurotävlingar under året, diskussion hur det skett då publik gått utanför markering samt en förare kört utanför markering och olyckor då skett.

5 Rapporterade olyckor

4 allvarliga olyckor rapporterade sedan 5 augusti. POSOM har varit inkopplade för olyckan som skedde på träning i MX den 14 augusti, föraren mår idag bra och är snart återställd.

- 16 befarade hjärnskakningar vid träning, ej bekräftade när anmälan gjordes på träning.
- 17 bekräftade hjärnskakningar vid träning.
- 16 Licensspärrar på tävlingar i perioden 5 augusti – 2 november, fördelat på sporterna 1 Flattrack, 1 Speedway, 4 Enduro, 7 Roadracing, MX 2 & Supermoto 1.
- 122 träningsskador rapporterade 2025-08-05 – 2025-11-02, några mera allvarliga med medvetslöshet, invärtes blödningar, mjälte lunga osv.

6 Handlingsplaner 2026

Fredrik skickar ut nya dokumentmallar för respektive gren.

Dessa skall sedan skickas in till Fredrik senast 12 januari för att publiceras på hemsidan



7 Övrigt

Införandet av FIM hjälmar gällande VM/EM 2026, hur ser det ut för respektive gren, Trackracing där har de flesta förarna redan köpt då de har tävlingar under vintersäsongen, likaså för snöskoter. För andra grenar finns det fortfarande få hjälmar att köpa men mer kommer allteftersom och borde inte ställa till ett problem. Däremot så har våra arrangörer ännu inte fått reda på hur hantering vid besiktningarna skall gå till, då märkningen av hjälmarna sker med QR kod till ett centralt FIM register. Frågas tas upp på kommande FIM teknikerutbildning.

Allmän - diskussion gällande bröstskydd och dess märkning då fler sportgrenar funderar på att införa det som obligatoriskt skydd.

8 Kommande möte 2026

Vi fortsätter med möten första måndagen varannan månad även för 2026.

Nästa möte blir måndag 12 januari kl. 20.00

Vid pennan

Fredrik Hansson
2025-11-10